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Geacht college, 
 
De SP wil u en de gemeenteraad deelgenoot maken van een noodkreet die ons bereikte.  
Om de privacy te waarborgen laat ik uiteraard namen en persoonsbeschrijvingen weg.  
 
Citaat:  “Het is 4 uur in de nacht wanneer de ambulance een dakloze man naar de 
huisartsenpost brengt. Ik, dienstdoende huisarts, zie een man, die zit te rillen van de kou in natte 
kleren. Buiten is het rond het vriespunt.” 
“We willen deze man in deze toestand niet terug de straat op laten gaan maar krijgen het advies 
om de politie te bellen. Die stelt dat ze niks kunnen want er is geen opvang meer in Venlo. De 
huisarts heeft de dakloze man een kop thee gegeven en maar in de wachtkamer gezet tot de zon 
weer opkomt.” 
De arts schreef ons: “Hier wordt weer eens iets gigantisch over de muur gegooid en ik heb 
plaatsvervangende schaamte.”   (Einde citaat.) 
 
Naar aanleiding van deze noodkreet en eerdere ontvangen signalen heeft de SP de volgende 
vragen: 
 

1. Is het juist, zoals de politiemeldkamer stelt, dat er te weinig opvangplekken zijn en 
daarmee mensen geweigerd worden die vervolgens op straat toch moeten verblijven? 
 

• Hoeveel mensen doen een beroep op opvang en worden geweigerd, en om welke 
reden? 

 
2. De opvang in Venlo wordt uitgevoerd door Moveoo en het Leger des Heils, hebben zij in 

beeld hoeveel opvangplekken wij realistisch te kort komen? En hebben zij deze aantallen 
gedeeld met de gemeente Venlo, inclusief een alternatief of voorstellen voor een 
oplossing? 
 

3. Is het juist dat er onderscheid wordt gemaakt bij de opvang tussen dakloze 
(ex)arbeidsmigranten, uitgeprocedeerde asielzoekers en (oneerbiedig gezegd) reguliere 
daklozen?  

 

• Zo ja, om welke reden en speelt bekostiging hierbij een rol?  
• Indien dat het geval is; welke acties heeft de gemeente ondernomen om een 

meer passende rijksbijdrage te ontvangen en wordt dit gedaan in samenwerking 
met andere gemeenten, provincie, G40, VNG of anderszins? 

 
4. Bij temperaturen rond het vriespunt is de winterregeling nog niet van toepassing, in Venlo 

treedt deze inwerking bij een gevoelstemperatuur van min 10. In veel gemeenten is dit 
min 3. U bent het vast met ons eens dat het onbestaanbaar is dat mensen buiten moeten 
slapen, onder welke omstandigheden dan ook, bent u derhalve bereid om de 
opvangregelingen te verruimen?  

 
 
Angelique Weingarten  
Raadslid SP factie  


